



ÖRNSKÖLDSVIKENS
RYTTARKLUBB

Protokoll
2015-08-11

1(2)

Art: Styrelsemöte nr 8/2015

Tid: 2015-08-11 kl. 18.30

Plats: Cafeterian ÖOR

Närvarande: Bo Hallnäs
Roger Olofsson
Carina Ödmark
Victoria Asplund
Bitte Kyrk-Hedqvist
Ulrica Sedin
Lisbeth Pettersson
Hans Norling
Johan Hellström
Julia Westlund, U-sek
Hanna Öberg, U-sek
Pernilla Larsson, T-sek
Camilla Granberg, adj

Från MikAllservice Anna och Mikael

Fördelas: Närvarande + de som ej är med på mötet

- 1 **Mötets öppnande**
Mötet öppnades
- 2 **Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet**
Bo Hallnäs valdes till ordförande
Lisbeth Pettersson valdes till sekreterare
Pernilla Larsson valdes till justerare
- Anmälan av övriga frågor**
 - Idrottsyran
- 4 **Fastställande av dagordning**
Dagordningen fastställdes
- 5 **Föregående protokoll**
Föregående protokoll godkändes

Rapporter

6.1 Verksamhetsrapport

6.1.1 Ekonomi

Camilla går igenom resultatet och likviditeten för klubben. Det ser okej ut med ett överskott på 471 000kr. Utfallet på likviditetsbudgeten ligger lägre än budget beror till stor del på inköp av nya hästar.

6.1.2 Häststatus

Många skador på hästarna och några nya hästar på ingång.

6.1.3 Anläggning

Handikappliften liften är inte lagad än den nya bör vara på plats till 26/8, då Pias gäng börjar igen. Mikallservice skulle börja med staketen runt utebanorna, men det var för hårt i backen. Micke funderar på en lösning och ska återkomma.

I helgen är det stora dressyr tävlingar, med Norrlandsmästerskap här på ÖOR och Mikallservice Hästcenter. Vi jobbar för fullt med att få fint runt omkring och i anläggningen. Susanne har fixat till i sadelkammaren i Lilla stallet. Det blev väldigt snyggt. Nu håller hon på att göra fint i teorisalen. Vi ska ta hit HP-maskin, så att de får köra och jämna till i ridhuset. Vi kommer även att fylla på med mer materiel i ridhuset.

Vi har hyrt ut anläggningen till Westernföreningen den 6/9. Det är Norrlandsmästerskap. Vi hyr även ut boxar mm.

6.1.4 Ridskolan

Lektionerna har kommit igång och vi kommer att starta en nybörjargrupp på måndagar, troligtvis 18.00, inom några veckor. Ev. blir det en grupp på lördagar 09.00 också. Ett samarbete med Svenska kyrkan är inlett och vi ska försöka få ihop en konfirmationsridgrupp. Vi kommer troligtvis att fortsätta samarbeta med Praktiska gymnasiet. Vi har även kontakt med Parkskolan, om att ha specialidrott på schemat. Vi kommer att ha instruktörsmöte under tisdagen. Vi har bokat in månadshoppning och tisdagshoppningar för hela terminen. Johanna kommer att anordna en Teambuildningsdag hemma hos sig i Movattnet, för tävlingsgrupperna och I-H & K gänget. Det blir den 23/8.

6.1.5 Personal

Camilla vill ha en personaldag, Ulrika kollar med sin före detta kollega om datum. Susanne har erbjudit att vi ska ha en personalkväll hos henne och Roger. Datum? Pekka har avslutat sin anställning hos oss



ÖRNKÖLD SVIKSORTENS
RYTTARKLUBB

Protokoll
2015-08-11

3(2)

6.2 T-sek

Till helgens tävling 138 anmälningar några klasser måste ställas in men vi satsar fullt ut ändå och hoppas att det sprids att vi håller hög standard på våra tävlingar.

Ny dressyrkur har Victoria och Ulf byggt ska vara påplats innan helgens tävlingar

Dressyrmupparna har börjat planera in juldressyr 6 december typ!

Medlemsmöte 23 augusti

Ska en ny tränare komma så ska det gå via t-sek först

6.3 U-sek

Första mötet på gång några har gått ut så medlemsmöte ska göras Bakluckeloppis?

Bjuda hit u-sek i Nodmaling

Eventuellt en studiecirkel

6.4 Häst före alkohol

Halloween med u-sek

Pernilla studerar och vet ej hur mycket tid hon har, försöka delegera.

6.5 Planerade projekt

6.5.1 Ridhus

Uppdatera förslaget till nästa möte så får vi gå där ifrån

7

Fonder och bidrag

8

Övriga frågor

Sjukvårdsstuga, flytta lusthuset på kullen

Försök ragga tag på skyltsponsorer

9

Nästa möte

Nästa möte 23 september kl 18.30, cafeteria ÖOR.

10

Mötets avslutning.

Mötet avslutades

.....
Sekreterare Lisbeth Pettersson

.....
Justerare Pernilla Larsson